
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 8 februari 2017

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (voorzitter), de heer M.J. van Lavieren (lid), de heer F.C. de Gier
(lid), de heer T. Stam (lid), de heer J.R. Pardo Kruidenier (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer U.
Oflaz (lid), de heer A.C. Strop (lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag 18 januari 2017
Besluit
Naar aanleiding van de besluitenlijst van 18 januari:
Onder punt 2: De heer Strop koppelt terug dat de stukken omtrent Hornbach (afgerond
project) openbaar gemaakt kunnen worden. Na een check is gebleken dat er geen
noodzaak is om deze stukken op besloten te laten staan.
Onder de rondvraag: Blik op de Raad: er heeft afstemming met Communicatie
plaatsgevonden. Besloten wordt dat Blik op de Raad weer wordt ingevoerd en
fracties bepalen zelf wie een stukje schrijft. 
Griffie heeft ambtelijk afgestemd over de BIO WMO uitvoeringsprogramma. Er wordt
afgezien van een BIO, wél vindt een bijeenkomst plaats met alle betrokken partijen. Dit is
op woensdag 22 februari van 16.00-17.30 uur. Raadsleden zijn daarbij welkom. De raad
wordt via een RIB nader geïnformeerd over het onderzoeksrapport.
Het verslag wordt vastgesteld. 

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Er wordt één samengestelde commissie Grondgebied en Bestuur gepland op 14 februari.

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden behandeld in de commissie Grondgebied en Bestuur op 14 februari.
Alle stukken (behalve RIB tussentijdse rapportage begroting 2016) worden als
bespreekstuk aangemerkt.

Bespreekstukken

5 Voorstel Vervolg gesprek raad en college
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Besluit
Tijdens de presidiumvergadering van 9 maart zal een opzet voor het programma worden
besproken. Input komt van de raadswerkgroep die met de aanbevelingen vanuit
'Ridderkerk' aan de slag is gegaan, eventueel aangevuld met het onderzoeksrapport van
de rekenkamercommissie (griffie zoekt uit of dit rapport al beschikbaar is) en de 'Position
Paper' van de burgemeester. Datum voor het gesprek (eind maart/april) zal vast worden
gereserveerd.

6 Verkiezingen Tweede Kamer 15 maart
Besluit
Op zaterdag 11 maart zal een verkiezingsmarkt worden gehouden op het Makado. Zes
lokale partijen bemensen een kraam, daarnaast is het mogelijk dat andere landelijke
partijen een kraam inrichten. Aanmelden kan via de griffie, hiertoe zal een oproep in de
Klaroen worden geplaatst.
Op de verkiezingsavond wordt in Landvast een bijeenkomst georganiseerd. De
burgemeester treedt op als voorzitter, raadsleden zullen vooral als toehoorder aanwezig
zijn. Naast het volgen van de uitslagen zal tijdens deze avond gesproken worden over de
inspiratieagenda/Albasserdamse thema's.  

7 Brief vereniging van griffiers functieprofielen griffie
Besluit
De voorzitter licht de brief toe. De werkgeverscommissie wordt gevraagd om dit
onderwerp op te pakken, in samenhang met een voorstel dat al in de maak was.

8 Terugkoppeling observaties bureau Knap
Besluit
Het presidium is van mening dat de terugkoppeling teleurstellend is; hier was meer van
verwacht. Het blijft bij wat algemene punten (die wel worden herkend) en het is wat vlak.
De griffier koppelt dit terug aan het bureau. 

Sluiting

9 Rondvraag
Besluit
De heer de Leeuw vraagt wanneer het gesprek met de raad van Hendrik Ido Ambacht en
Rijkswaterstaat zal plaatsvinden. Dit zal op dinsdag 14 maart worden gepland.
De heer van Lavieren deelt mede dat de heer René Zonnebeld wordt voorgedragen als
nieuw burgerraadslid voor de PvdA. In de eerstvolgende gemeenteraad zal de
benoeming van de heer Zonnebeld worden geagendeerd. 
De griffier meldt dat er een aanbod ligt voor een BIO Beschermd Wonen.
Deze bijeenkomst zal worden geagendeerd voor 9 mei.
De heer Strop haalt de bijeenkomst van 1 februari aan, de BIO over werelderfgoed
Kinderdijk. Hij vond het een goede bijeenkomst, dit beeld wordt gedeeld door de overige
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presidiumleden, waarbij de heer Stam ook nog wat kanttekeningen benoemd.
De heer Pardo Kruidenier vond de themabijeenkomst tijdens de Drechtstedendinsdag in
Landvast prima. De film Tomorrow werd vertoond, met een afgeleide vanuit de
Drechtsteden. De heer Pardo Kruidenier vindt het jammer dat niet één keer een initiatief
uit Alblasserdam werd aangehaald. Zorg voor profilering op dit thema.
De heer Paans noemt NL Doet: op 10 en 11 maart zijn er diverse activiteiten in dit kader,
waaronder het Vrijwilligers Event (voorheen Captains Dinner). De raad wordt zoals ieder
jaar verwacht bij deze avond.
Een oproep om gastlessen te verzorgen over de tweede wereldoorlog heeft nog niet veel
respons opgeleverd; griffie zal hierover een reminder sturen aan de raad.
Als laatste vermeldt de heer Paans dat er een evenement in de regio zal worden
gehouden, volgende week zal hierover een persconferentie worden gehouden. Dit
onderwerp komt tijdens het volgende presidium terug.

10 Sluiting
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